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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László Úrnak

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszterhez „Mikor és milyen módon történik meg a vad- és díszállattartás és
kereskedelem szabályainak felülvizsgálata?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2010. június 30-án írásbeli kérdést nyújtottam be önhöz „Támogatni kívánja-e a Kormány a z
illegális vad- és díszállattartást és kereskedelmet?” címmel, melyre Miniszter Úr 2010 . július
7-én kelt XII-747/1/2010 ügyiratszámú levelében azt a tartalmi kérdéseimre ki nem terjed ő
választ adta, hogy a levelemben hivatkozott Rendelet „bizonyos pontjai szakmai
felülvizsgálatra, pontosításra szorulnák . ”

Azt is megemlítette, hogy „tárcánk természetesen továbbra is nyitott az érintett szakma i
szervezetekkel való egyeztetésre a Kormányrendelet őszi módosításának kidolgozásakor .”



Kérdezem Miniszter Urtól, hogy milyen készültségi fázisban van tárcájánál a
Kormányrendelet ígért felülvizsgálata, pontosítása? Megtörtént-e, vagy ha nem, mikor kerü l
sor az érintett szakmai szervezettekkel tervezett egyeztetésre ?

Egyúttal kérem, hogy a Kormányrendelet módosításának szempontjairól, a szakmai
szervezetekkel történő egyeztetésről részemre a megfelelő időben írásos tájékoztatást adjon .

A kérdésre a választ a Házszabály 90 .* (2) bekezdésében foglaltak szerint 15 napon belül az
Országgyűlés ülésén kívül írásban kérem .

Budapest, 2010 . október 13 .
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